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a r m a n m e l i . i r

سخنگوی وزارت خارجه روسیه با اشاره به اظهارات متناقض رئیس جمهور اوکراین 
گفت که هر گونه پیامی در این رابطه باید بررسی مجدد شود چرا که این اظهارات توسط 
دیگران نوشته شده و دیکته می شوند. به گزارش مهر به نقل از ریانووستی، »ماریا.

زاخارووا« سخنگوی وزارت خارجه روسیه با اشاره به اظهارات اخیر »ولودیمیرزلنسکی« 
رئیس جمهور اوکراین مبنی بر اینکه پیروزی باید در میدان جنگ به دست  آید و همچنین 
احتمال مذاکره وی با »ولادیمیرپوتین« رئیس جمهور روسیه، اعلام کرد که هر صدا و 
پیامی که از سوی کی یف مخابره می شود باید دو بار کنترل شود. زاخارووا در این باره 
افزود: همه این سخنان را باید دوباره بررسی و تایید کرد. وی افزود که چنانچه به طورکلی 
اظهارات زلنسکی را ارزیابی شوند، متوجه خواهیم شد که این سخنان توسط کسی 
نوشته شده و به وی دیکته شده است. پیش تر روزنامه »فایننشال تایمز« گزارش داده 
بود که زلنسکی بر این باور است که پیروزی باید در میدان نبرد به دست  آید. همزمان اما 
خبری دیگر منتشر شد که در آن رئیس جمهور اوکراین از آمادگی خود برای برگزاری 
گفت وگوهای صلح با همتای روس خود خبر داده بود. سخنگوی وزارت خارجه روسیه در 
این باره ادامه داد: اینها سخنان و عبارات او نیست. در ترجمه عبارات این مساله مشخص 
است. این همان عبارت از کتابچه راهنمای آموزشی است که در ساختارهای مربوطه 
ناتو تهیه شده است و اکنون در بین افرادی که زیردست یا همکار زیردست ناتو و آمریکا 
هستند، توزیع می شود. این مساله یک کلیشه است که تحمیل می شود. اوکراین و روسیه 
تقریبا از زمان آغاز عملیات نظامی مسکو، در حال مذاکره برای رسیدن به یک راه حل 
دیپلماتیک بوده اند، اما روند مذاکرات در ماه آوریل متوقف شد. وزارت خارجه روسیه اعلام 
کرد که کی یف مذاکرات با روسیه را متوقف کرده و به پیشنهادات مسکو درباره پیش نویس 
معاهده پاسخی نداده است. پیش تر »دیمیتری.پسکوف« سخنگوی رئیس جمهور روسیه 
نیز گفته بود که رئیس جمهور اوکراین دائما اظهاراتی را مطرح می کند که در تضاد با 

یکدیگر هستند و این مساله درک خواسته های کی یف را برای مسکو ناممکن می سازد.

نظرسنجی جدید نشان داد که نزدیک به نیمی از نروژی ها )۴۸.۸ درصد( مخالف 
عضویت کشورشان در اتحادیه اروپا هستند. به گزارش ایرنا، خبرگزاری اسپوتنیک نوشت: 
نظرسنجی اندیشکده نروژی »سنتیو« به سفارش روزنامه نروژی نیشن انجام شده است. 
این نتایج نشان داد مخالفان پیوستن نروژ به اتحادیه اروپا از نوامبر ۲۰۲۱ تاکنون از 
۵۴.۲ درصد به ۴۸.۸ درصد کاهش داشته است. اندیشکده سنتیو گزارش داد افرادی که 
گفته اند برای آنها مشکل است به این پرسش پاسخ دهند از ۱۱.۸ درصد از نوامبر گذشته 
تاکنون به ۱۶ درصد رسیده است. از سوی دیگر تعداد حامیان عضویت در اتحادیه اروپا 
از 3۴.۱ درصد به 3۵ درصد افزایش یافته است که بالاترین رقم در ۱۲ سال گذشته بوده 
است. این نظرسنجی با مشارکت ۱۰۰۱ نفر از بزرگسالان نروژی در بازه زمانی ۲۴ تا 3۰ 
می انجام شده است. ضریب خطای این نظرسنجی مشخص نشده است. نروژ عضو اتحادیه 

اروپا نیست اما از سال ۱۹۹۴ بخشی از منطقه اقتصادی اروپا بوده است.

 

ماریا زاخارووا:

  اظهارات »زلنسکی« متعلق به خود او نیست
 نیمی  از نروژی ها 

مخالف  پیوستن  به  اتحادیه  اروپا  هستند

سینمــا

 بازیگر »اتوبوس شب« گفت: 
چندین عامل برای ورود بازیگران 
چهره سینما به تئاتر وجود دارد 
که اولین نکته جایگاه هنری است 
که تئاتر به آنها می دهد. در بخش 
دوم که بسیار مهم هم هست این 
بازیگران وقتی بیکار می شوند به 
تئاتر پناه می آورند. امیرمحمد زند 
درخصوص وضعیت حال حاضر 
عرصه بازیگری در سینمای ایران 

افزود: در همه جای جهان بازیگران 
به روز  را  خودشان  تغییرات  با 
می کنند و مطالعه در صدر امور 
آنها قرار دارد، ولی متاسفانه اکثر 
بازیگران سینمای ما با مطالعه کردن 
کاملا بیگانه اند. »زند« در همین 
راستا ادامه داد: تا وقتی که فرهنگ 
مطالعه در میان بازیگران ایرانی 
جا نیفتد وضعیت بازیگری تغییر 
بد  همچنان  و  نکرده  چندانی 

خواهد ماند. بازیگر باید در مورد 
نقش تحلیل و تحقیق کند، اما من 
دیده ام که بازیگر لحظه قرارگیری 
پشت دوربین تازه از کارگردان 
سوال می پرسد. سوالاتی بدیهی که 
با اندکی تامل حل شدنی است. این 
بازیگر سینما درباره درخشش موقت 
برخی بازیگران ادامه داد: برخی از 
بازیگران یک شبه با یک نقش مطرح 
می شوند، اما درخشش آنها مقطعی 
است، زیرا آن بازیگران کار خاصی 
را انجام نداده اند و صرفا جلوی 
دوریبن رفته اند. بازیگر »اتوبوس 
شب« درباره تاثیر بازیگر خوب بر 
یک نقش افزود: بازیگر در صورت 
داشتن آگاهی و تجربه و سواد 
می تواند در کنار متن و کارگردانی 
خودش به بار نقش اضافه کند و 
به نوعی به عنوان یک بازیگر مولف 
نقش را هر چند کوتاه، اما پررنگ 
کند. »زند« نیاز امروز سینمای 
ایران را اینگونه تشریح کرد: در 

سینمای امروز ما نیاز به بازیگری 
داریم که معلومات و تحلیل درست 
داشته باشد، بازیگرانی که نقش 
خود را تحلیل کنند و در مرحله بعد 
بخواهند در دیالوگ ها دخل و تصرف 
داشته باشند بسیار کم هستند. 
وی دلیل ورود بازیگران سینما به 
تئاتر را اینگونه بیان کرد: چندین 
عامل برای ورود بازیگران چهره 
سینما به تئاتر وجود دارد که اولین 
نکته جایگاه هنری است که تئاتر 
به آنها می دهد. در بخش دوم که 
بسیار مهم هم هست این بازیگران 
وقتی بیکار می شوند به تئاتر پناه 
می آورند. »زند« تفکیک بازیگران 
به چهره و غیرچهره را اشتباه خواند 
و گفت: من بازیگری را به چهره و 
غیر هره تقسیم نمی کنم. آل پاچینو 
هم می تواند سینما، تلویزیون و تئاتر 
کار کند و همین طور همه بازیگران 
می توانند در عرصه های مختلف 

کار کنند.

آخرین وضعیت 
 حسن توکل نیا مطرح کردعلیرضا طبایی

۱۵ ثانیه تیزر تلویزیونی ۵ میلیارد تومان!
تهیه کننده فیلم سینمایی »چند می گیری گریه کنی۲« با 
گلایه از تبلیغات تلویزیونی بیان کرد که پول ۱۵ ثانیه تیزر 
تلویزیونی ۵ میلیارد تومان می شود. حسن توکل نیا درباره وضعیت 
اکران این فیلم کمدی در سینماها گفت: شکرخدا فروش فیلم از 
مرز یک میلیارد تومان گذشته و این فروش معقولی برای فیلم 
در این شرایط است. البته میان فیلم ها تفاوت گذاشته می شود. 
پخش کننده هایی که به تازگی رشد کرده اند، باهم همکاری و 
زدوبند دارند و میان فیلم های مستقل با فیلم هایی که خودشان 
پخش کننده آن هستند فرق می گذارند. از روز اولی که فیلم من 
اکران شد، برخی سینماداران با تبعیض سانس به آن اختصاص 
دادند. می دیدم فیلمی که کمتر از فیلم من می فروشد، سانس 
بیشتری در یک سینما دارد، چون آن فیلم در باند خودشان بوده 
است. وی با انتقاد از نبود تیزرهای تلویزیونی برای تبلیغ فیلم خود 
ادامه داد: زمانی که فیلم من بازبینی شد، فقط اجازه ۵ میلیارد 
تومان تیزر تلویزیونی برای آن صادر شد و این در صورتی است که 
قیمت یک تیزر در تایم مناسب در شبکه یک، ثانیه ای 33۰ میلیون 
تومان است! یعنی یک تیزر ۱۵ ثانیه ای هزینه اش ۵ میلیارد تومان 
می شود! من سال ۹۵ برای فیلم »سایه های موازی« حدود ۱۰۰ 
تیزر تلویزیونی برای تبلیغ داشتم و خودتان ببینید شرایط چقدر 
تغییر کرده است. در حالی که آن روزها مخاطب تلویزیون خیلی 
بیشتر از امروز بود. تلویزیون به جای آنکه در این شرایط ۱۰۰ تیزر 
ما را 3۰۰ تیزر کند، اینگونه تیزر رایگان به فیلم ها می دهد! این 
تهیه کننده ادامه داد: این شرایط در حالی است که برای برخی 
فیلم های مورد حمایت نمی توانید تعداد تیزرهای تلویزیونی و یا 
بیلبوردهای شهرداری را بشمارید. در این حد در سینما شاهد 
تبعیض هستیم. من تهیه کننده مستقل هستم و این فیلم همه 
زندگی من است آن هم با 3۵ سال سابقه کار در سینما. تا به امروز 
هم فیلم جنگی در کارنامه ام داشته ام و هم فیلم هنری اما اینگونه 
با من رفتار می شود. هیچ حمایت ویژه ای از فیلم ما نمی شود. این 
حرف را درباره همه فیلم ها می زنم که در زمینه تیزر تلویزیونی 
همه شرایط یکسان دارند و از آنها حمایتی نمی شود. توکل نیا 
بیان داشت: از نظر اسپانسر هم برخی شرکت ها هستند که با 
پخش کننده های خاصی کار می کنند. از این منظر مختصات 
سینما را هیچگاه نمی توان اصلاح کرد چرا که خیلی چیزها تبدیل 
به رانت شده است. وی تاکیدکرد: بعضی می گویند چرا توکل نیا 
بیلبورد نزده است اما اطلاع ندارند که من برای ۲۰ بیلبورد در شهر 
تهران باید حدود ۱.۵ میلیاردتومان هزینه کنم! این تهیه کننده با 
اشاره به عملکرد خوب برخی سینماداران در زمینه تخصیص سالن، 
افزود: برخی سینماداران واقعا کم می گذارند و مشخصا به فیلم من 
سانس نمی دهند. نمی دانم چرا این اتفاق رخ می دهد. یکی از این 
سینماداران در سینماهایی که زیر سلطه خود دارد اجازه اکران 
فیلم ما را نمی دهد. اکثر سینماها سه سانس برای فیلم ما در نظر 
گرفته اند که دوتای آن قبل از ساعت 3 بعدازظهر است! واقعا سه 
سانس برای فیلم ما خیلی کم است و این شرایط واقعا ناعادلانه 

است. در این ساعت ها ۱۰ نفر آدم هم به سینما نمی رود!

بازیگر فیلم سینمایی »مرد بازنده« گفت: 
هرکدام از مدیوم ها خاصیت خود را دارند و 
نمی توان گفت که کدامیک بهتر از دیگری است، 
برای من به عنوان بازیگر حضور در هر کدام از 
مدیوم های فوق جذابیت خاص خود را دارد. 
مجید نوروزی ادامه داد: به عنوان مثال تئاتر هنر 
همیشه زنده است، حس و حالی که شما به عنوان 
بازیگر در تئاتر حس می کنید به هیچ وجه قابل 
مقایسه با سایر هنرها نیست زیرا هر لحظه 
دم به دم مخاطب پیش می روید و همه چیز برایتان 
در هر شب اجرا تازگی دارد. نوروزی درباره 
بازیگری در سینما اضافه کرد: سینما شاید بیش 
از تئاتر و تلویزیون در صدر اخبار باشد، حاشیه و 
متن بیشتری دارد و شاید یک بازیگر راحت تر 
در آن دیده می شود. نوروزی درباره بازیگری در 
تلویزیون و آثار سریالی تصریح کرد: تلویزیون 
رسانه عامه مردم است، بالاترین تعداد بیننده را 

دارد و به نوعی نسبت به سینما و تئاتر ارتباط بهتر 
و مستقیم تری با مخاطبان دارد، این ارتباط باعث 
می شود که طیف وسیع تری از مخاطبان با بازیگر 
و کیفیت کار وی آشنا شوند. وی پیرامون حضور 
در فیلم سینمایی »مردبازنده« به کارگردانی 
محمدحسین مهدویان تاکیدکرد: به نظر من 
تمام کاراکتر هایی که یک بازیگر ایفا می کند 
در نوع خود سختی های متفاوتی را به همراه 
خواهند داشت. به نظر من کاراکتر راحت وجود 
ندارد و هر نقشی در نهایت یک چالش تازه برای 
بازیگر محسوب می شود. نوروزی در همین رابطه 
ادامه داد: کاراکتر اردلان در فیلم سینمایی 
»مردبازنده« سختی های خودش را داشت، تمام 
تلاشم را انجام دادم تا کاراکتری قابل قبول را ایفا 
کنم، البته این را فراموش نکنیم که رسیدن به 
این نقش با حضور یک مدیر و کارگردان نابغه 
در پشت صحنه امکان پذیر شد، محمدحسین 

مهدویان در کارش نابغه بوده و به خوبی سینما 
را می شناسد. بازیگر فیلم سینمایی »مردبازنده« 
گفت: علاوه بر هدایت درست مهدویان در ایفای 
نقش اردلان، من پارتنر بی نظیری همچون 
جواد عزتی داشتم که بی نهایت در لحظه به 
لحظه اثر مرا کمک کرد، علاوه بر عزتی من با 
اکثریت بازیگران این فیلم بازی کرده بودم 
و از سویی همواره در پشت صحنه فیلم های 
مهدویان رفاقتی مثال زدنی وجود دارد. انرژی 
خوب و گروهی منسجم باعث شد تا من از همان 
روز اول راحت باشم. نوروزی اظهارکرد: من از 
تئاتر کار را شروع کردم و همیشه سعی کردم 
پله پله به مسیرم ادامه دهم. این آرام قدم زدن در 
عرصه بازیگری برایم بسیار مهم است، از سویی 
کمی هم بدشانس بوده ام، زیرا نزدیک به شش 
سینمایی بازی کردم که هیچکدام هنوز اکران 

نشده اند.

 مجید نوروزی: 

بازیگریبرایمنبهسینماخلاصهنمیشود

 اجرای »معتمدی«قصهمصائبکرونا
 در فستیوال بین المللی

بیـــن المـــلل
گـــزارش

سفارت هند در کابل بازگشایی می شود
هندوستان تایمز گزارش داد دهلی نو به زودی فعالیت 
دیپلماتیک خود در کابل را از سر خواهد گرفت. به گزارش 
فارس، دهلی نو تمام ارزیابی های خود را انجام داده و به زودی 
سفارت این کشور در کابل را بازگشایی می کند. این رسانه 
هندی گزارش داد که بازگشایی سفارت به صورت محدود و 
در مرحله اول منحصر به انجام کارهای کنسولی خواهد بود.

مقامات وزارتخارجه هند با بیان اینکه تنها چند مقام ارشد 
به صورت محدود در سفارتخانه حضور خواهند داشت، تاکید 
کردند که بازگشایی سفارت به معنای به رسمیت شناختن 
دولت موقت طالبان نخواهد بود. پیش از این مقامات ارشد 
طالبان از جمله وزیر خارجه و دفاع این گروه خواستار 
بازگشایی سفارت هند در کابل شده بودند. در این راستا، 
»امیرخان متقی«، وزیر خارجه طالبان به یک رسانه هندی 
گفته بود: »ما به دنبال روابط مثبت با تمام کشورهای جهان و 
به خصوص همسایگان خود هستیم و از کشور هند درخواست 
داریم که سفارت خود را در کابل بازگشایی کند.« وی با بیان 
اینکه سفارت چندین کشور در حال حاضر در کابل باز است، 
افزود: »در آینده نزدیک روابط هند و افغانستان تقویت خواهد 
شد و ما امنیت تمام کارکنان سفارتخانه های خارجی را تامین 
می کنیم.« وزیر خارجه طالبان در ادامه با بیان اینکه هند کشور 
مهمی است از این کشور درخواست کرد تا پروژه نیمه تمام خود 
در افغانستان را تکمیل و مناسبات اقتصادی دو کشور را تقویت 
کند. به دنبال قدرت گرفتن طالبان در افغانستان هند سفارت 

را خود را تعطیل و تمام مقامات این کشور را خارج کرده بود.

 آغاز به کار دولت جدید لیبی از »سرت« 
دولت لیبی به ریاست فتحی.پاشاغا در بیانیه ای اعلام کرد که 
کار خود را از شهر »سرت« در مرکز لیبی آغاز کرد. به گزارش 
ایسنا، به نقل از اسپوتنیک، جلسه مشورتی به ریاست فتحی 
بشاغا، رئیس دولت ثبات ملی برای بحث در مورد تهیه تعدادی 
از ستادهای اداری لازم برای اطمینان از کار وزارتخانه ها و 
نهادهای دولتی برگزار شد. پاشاغا گفت: یک وظیفه ملی در 
قبال مردم لیبی داریم و جایز نیست در این راستا وظایف دولت 
به حالت تعلیق در آیند. وی افزود: به همین دلیل تصمیم 
گرفتیم کار خود را از شهر سرت آغاز کنیم. پارلمان شرق 
لیبی از حمایت خلیفه حفتر، رئیس نیروهای موسوم به ارتش 
ملی لیبی برخوردار است که نیروهایش در سال ۲۰۱۹ تلاش 
کردند طرابلس، پایتخت لیبی را تصرف کنند. با این حال 
پاشاغا تاکنون نتوانسته دولت مستقر در طرابلس به ریاست 
الدبیبه را که تاکید کرده است، قدرت را تنها به یک دولت 
منتخب واگذار خواهد کرد، کنار زده و به جای آن روی کار آید. 
لیبی شاهد تشدید بحران سیاسی در درگیری بین دو دولت 
است، یکی به ریاست فتحی پاشاغا و دومی حکومت وحدت 
ملی برخاسته از توافقات سیاسی تحت حمایت سازمان ملل 
متحد، به ریاست عبدالحمید دبیبه، که از واگذاری قدرت به جز 

از طریق انتخابات امتناع می ورزد.

بیشتر انگلیسی ها خواستار برکناری 
»جانسون« هستند 

نتایج نظرسنجی  صورت گرفته در انگلیس پس از آنکه 
بوریس.جانسون نخست وزیر انگلیس موفق شد با اختلافی 
کمی از رأی عدم اعتماد هم حزبی هایش نجات یابد، نشان 
می دهد که بیشتر مردم این کشور خواهان برکناری او از 
قدرت هستند. به گزارش ایرنا، داده های آماری موسسه 
معتبر »یوگاو« حاکیست که ۶۰ درصد انگلیسی ها بر 
این باورند که نمایندگان حزب حاکم محافظه کار باید 
به برکناری جانسون رأی دهند. از این میزان، 3۲ درصد 
کسانی بودند که در انتخابات سراسری سال ۲۰۱۹ میلادی 
به حزب محافظه کار رأی دادند. نخست وزیر انگلیس در 
رای گیری موفق شد به رغم تخلفات آشکار در ماجرای 
رسوایی پارتی گیت از سد عدم اعتماد هم حزبی هایش 
عبور کند، اما سایه ابهام، ناامیدی و بی اعتمادی بر فضای 
سیاسی انگلیس حاکم شده و بیشتر ناظران معتقدند 
که دوران جانسون در قدرت چندان دوام نخواهد آورد. 
در این رای گیری از مجموع 3۵۹ آرای ماخوذه، ۲۱۱ 
نماینده به ادامه رهبری جانسون رأی موافق دادند تا او 
در مقام نخست وزیری ابقا شود. اما ۱۴۸ نماینده معترضی 
که دستکم دو نفر از آنها مقام های رسمی دولت بودند و 
برای رأی عدم اعتماد به جانسون، از سمت خود استعفا 
دادند،  آماری قابل توجه و بیشتر از حد پیش بینی هاست 
و نشانگر شکاف عمیق در داخل حزب محافظه کار است. 
براساس یافته های موسسه »یوگاو« ۶۶ درصد معتقدند 
که رای گیری درباره عدم اعتماد به جانسون اقدام درستی 
بود. نیمی از هواداران حزب محافظه کار هم در این زمینه 
موافق هستند. در تاریخ معاصر انگلیس سابقه ندارد که 
نخست وزیر از طریق رأی عدم اعتماد برکنار شود. به همین 
خاطر، کارشناسان این روش را صرفا سازوکاری برای ابراز 
ناخرسندی از عملکرد رهبر حزب تلقی می کنند. اما این 
زخم بر پیکر حزب محافظه کار می ماند و تا زمانی که جانسون 
در قدرت است، در مقاطع مختلف مانند تصویب لوایح 
پارلمانی و انتخابات میان دوره ای سرباز می کند. بوریس 
جانسون این روزها تحت فشار است تا برای جلوگیری از 
سقوط اعتبار حزب محافظه کار از قدرت کناره گیری کند؛ اما 
او که به شدت شیفته قدرت است، تلاش می کند تا به بهانه 
شرایط اقتصادی ناشی از جنگ اوکراین و مشغله های دولت 
ادامه حضور خود را تضمین کند. جانسون نتیجه رای گیری 
را »قاطع« و »قانع کننده« می داند که پرونده فشارها علیه 
او بسته شود. وی به رسانه ها گفت که پیروزی او در این 
رأی گیری، »این شانس را می دهد که اقتصاد کشور را تقویت 
کنیم و سطح آن را ارتقا دهیم. آنچه که اکنون می خواهیم 
انجام دهیم، استفاده از این فرصت برای اتحاد کشور است.« 
اما طبق یاقته های موسسه »یوگو« ۶۱ درصد مردم انگلیس 
معتقدند که دولت از سیاست های مناسبی برای پرداختن به 
بحران های داخلی برخوردار نیست. آنها می گویند که دولت 

فاقد ایده های مناسب برای مقابله با بحران است. 

سرگئی لاوروف: 

عملیاتنظامیدراوکراینمطابقبرنامهپیشمیرود
کوتــــاه

وزیر خارجه روسیه پس از دیدار با 
همتای ترکیه ای خود گفت که مسکو 
آماده است در رفع انسداد از بنادر اوکراین 
جهت صادرات غلات از این کشور تضمین 
بدهد. به گزارش مهر به نقل از ریانووستی، 
»سرگئی.لاوروف« اعلام کرد که عملیات 

طبق  اوکراین  در  کشور  این  نظامی 
برنامه پیش می رود. وی پس از دیدار و 
گفت وگو با »مولود چاووش اوغلو« همتای 
ترکیه ای خود در این باره افزود: ما در مورد 
موضوعات بین المللی صحبت کردیم، اول 
از همه، البته در مورد اوکراین. ما یکبار 
دیگر توجهات را به مشکلاتی که سال ها 
درست در مرزهای ما ایجاد شده است و 
تهدیداتی که بازیگران خارجی و کسانی که 
در فاصله بسیار زیادی از این منطقه قرار 
دارند برای امنیت ما ایجاد کرده اند، جلب 
کردیم. لاوروف عنوان کرد: در مورد 
پیشرفت عملیات نظامی ویژه صحبت 
کردیم که طبق برنامه در حال توسعه 
است و به اهداف خود می رسد و در عین 
حال توجهی ویژه در به حداقل رساندن 
هرگونه آسیب به غیرنظامیان و البته به 
پرسنل نظامی نیروهای مسلح روسیه 

و  دونتسک  خلق  جمهوری های  و 
لوهانسک وجود دارد. لاوروف همچنین 
با اشاره به اظهارات »ولودیمیر زلنسکی« 
رئیس جمهور اوکراین مبنی بر اینکه 
شرط مذاکرات با مسکو این است که 
روسیه نیروهایش را از اوکراین خارج 
نماید، گفت: این مساله قطعا رویکردی 
جدی نیست. علاوه بر این، کاملا بر خلاف 
ابتکاراتی است که خود هیات اوکراینی 
در ۲۹ مارس در اینجا )ترکیه( ارائه 
کرد. بنابراین هر روز چندین بار شاهد 
چنین اظهاراتی هستیم. وی همچنین 
درباره چشم انداز دیدار »ولادیمر پوتین« 
رئیس جمهور روسیه و ولودیمیر زلنسکی 
اظهارکرد که ابتدا تیم های مذاکره کننده 
باید کار خود را از سر بگیرند و توپ در 
زمین کی یف است. وزیر خارجه روسیه 
با اشاره به اینکه کشورهای غربی تلاش 

می کنند مساله غلات را به عنوان یک 
عامل تحریک کننده دائمی حفظ کنند، 
گفت که روسیه آماده همکاری با ترکیه 
در زمینه صادرات غلات از اوکراین است و 
مسکو از تلاش های آنکارا برای رفع موانع 
صادرات غلات اوکراین قدردانی می نماید. 
لاوروف افزود: مسکو آماده است تا از هر 
طریقی ضمانت هایی را برای رفع انسداد 
از بنادر در اوکراین صادر کند. وی بیان 
کرد که روند رسیدن به انجام مبادلات 
مالی با ترکیه با استفاده از ارزهای ملی 
در مرحله ای پیشرفته قرار دارد. وزیر 
خارجه ترکیه همچنین با اشاره به اینکه 
مسکو نگرانی آنکارا در مورد وضعیت 
شمال سوریه را درک می کند، گفت که 
توافقات با ترکیه در مورد ادلب به کندی 
اجرا می شود، اما هر دوطرف به آن متعهد 

هستند. 

 امیرمحمد زند:

درخششیکشبهبـازیگرانمقطعیاست

مدیرعامل فارابی مطرح کرد
راه اندازی مجدد وام های 

حمایتی به سینماگران
مدیرعامل بنیاد سینمایی فارابی و نعمت ا... 
امید  کارآفرینی  مدیرعامل صندوق  رضایی 
راهکارهای تداوم حمایت از سینماگران را بررسی 
کردند. در این دیدار سیدمهدی جوادی مدیرعامل 
فارابی ضمن تشکر از حسن همکاری های سابق 
صندوق کارآفرینی امید با جامعه سینمایی کشور 
به لزوم استمرار و توسعه این همکاری ها جهت 
احیای مشاغل سینمایی تاکید کرد. جوادی با 
اشاره به دوران سخت کرونا و آسیب های جدی 
آن به سینماگران گفت: نظر به ماموریت های 
صندوق کارآفرینی امید جهت احیای مشاغل 
آسیب دیده از کرونا یکی از مهم ترین صنوفی که 
می توان با سرانه ای پایین تر از سایر فعالیت ها به 
احیای مشاغل آن همت گمارد، صنوف سینمایی 
هستند. متاسفانه هنوز فیلم هایی داریم که وام 
گرفته اند اما نوبت به اکران آنها نرسیده و طبیعی 
است که در بازپرداخت تسهیلات نیز مشکل داشته 
باشند. مدیرعامل فارابی با برشمردن دغدغه های 
محمد خزاعی رئیس سازمان سینمایی در این باره 
مطرح کرد: در کنار این موضوعات ایجاد اشتغال 
در حوزه های فرهنگی از جمله سینما با کمترین 
سرمایه قابل تحقق است. لذا در جلسه ای که 
ایام فجر با نایب رئیس صندوق و معاون توسعه 
روستایی و مناطق محروم ریاست جمهوری نیز 
در فارابی داشتیم مقرر شد با مشارکت صندوق 
کارآفرینی امید برنامه هایی درباره احیا و ایجاد 
مشاغل سینمایی داشته باشیم و جلسه ما در 
همان راستاست. هم چنین در این نشست نعمت ا... 
رضایی مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید نیز 
با ابراز خرسندی از حضور در یکی از موثرترین 
نهادهای فرهنگی کشور به اهتمام این صندوق 
بر حمایت از جامعه سینمایی کشور تاکید کرد. 
رضایی همچنین با مرور راه کارهای توسعه 
همکاری فی مابین با اشاره به شرایط کرونایی از 
آمادگی کامل صندوق برای کمک به سینماگران 
جهت عبور از این شرایط خبر داد. در این دیدار که 
سجادی خزانه دار بنیاد سینمایی فارابی و حسین 
ناظریان معاون بازرسی، حقوقی و امور استان های 
صندوق کارآفرینی امید نیز حضور داشتند، توافق 
شد سینماگرانی که سابقا وام دریافت کرده اند اما 
به دلیل کرونا هنوز فیلم های آنها اکران نشده و توان 
پرداخت اقساط را ندارند، بازپرداخت اقساط آنها 
امهال شود. علاوه بر تمدید تفاهم نامه سه جانبه 
صندوق کارآفرینی امید، صندوق اعتباری هنر و 
بنیاد سینمایی فارابی جهت اعطای تسهیلات به 
سینماگران، توافق شد یک تفاهم نامه جدید میان 
بنیاد سینمایی فارابی و صندوق جهت حمایت از 

تولید آثار استراتژیک منعقد شود.

خـواننـده  معتمـدی،  محمـد 
ایرانی طی  شناخته شده موسیقی 
روزهای گذشته در مراسم افتتاحیه 
فستیوال »فز« مراکش به اجرای 
قطعاتی از موسیقی ایرانی پرداخت. 
این خواننده موسیقی ایرانی که برای 
سومین بار است که در این فستیوال 
موسیقایی حضور پیدا می کند، در 
اجرای افتتاحیه همراه با یک ارکستر 
بزرگ به اجرای برنامه پرداخت، اجرای 
یک قطعه آوازی از دیگر بخش های 
محمد  توسط  اجراشده  برنامه 
معتمدی بود که پیش روی مخاطبان 

و شرکت کنندگان قرار گرفت.

 فرزند علیرضا طبایی می گوید: 
شرایط پدرم مساعدتر شده و روند 
درمان بیماری رو به بهبود است. 
احمد طبایی، اظهارکرد: پدرم در 
منزل استراحت می کنند، عوارض 
بیماری همچنان هست اما روند 
بیماری رو به بهبود است و ان شاءا... 
بهتر هم شود. او درباره بیماری 
علیرضا طبایی نیز افزود: عوارض 
ناشی از عفونت ریه همچنان هست، 
از قبل هم بیماری های زمینه ایی از 

جلمه ناراحتی قلبی و...


